
Formandens Årsberetning DcH Nivå for år et 2024 

 

Året blev et stille og roligt år i DcH Nivå, ganske som det plejer, her er der 
ingen der er sure på hinanden og ej heller nogen magtkampe internt, eller 
nogen der ikke er velkomne – sådan skal det gerne blive ved med at være. 

2024 blev året hvor en ny forening flyttede ind her på 5 kløveren (Møllevej 
14), nemlig Tyrkisk Forening, dette er sket stort set uden problemer. De har 
fælles lokalet næsten alle ugens dage, men ikke om tirsdagen fra kl.17. 
Mandag, onsdag og torsdag skal de parkere ude på vejen, da de andre 
foreninger har hold og parkeringspladsen derved er optaget. 

 

Der er indkøbt 2 stk LED lamper til brug ved aften træning i vinter halvåret, de 
bliver flittigt brugt, så det er/var en god investering. Der er også blevet indkøbt 
nyt AG udstyr, således at alt AG udstyr lever op til gældende sikkerheds-
bestemmelser. Begge nævnte investeringer var temmelig store, men vores 
dygtige kasserer søgte via fonde tilskud og fik dem. 

 

På landsplan sker der heller ikke det store, der er en lille medlems 
tilbagegang, og sådan er det jo nok mange steder, hvordan det ser ud her i 
Nivå kommer kassereren nærmere ind på. 

 

Året 2024 blev på konkurrenceplan et godt år for Nivå med 7 hunde 
kvalificeret til DM, det højeste antal herfra nogen sinde, og faktisk 2 hunde 
som er kvalificeret til VM i 2025…Super flot 

Mere om det senere fra konkurrence-udvalget. 

 

Til slut skal der lyde en stor TAK, til mine kollegaer i bestyrelsen for et godt 
samarbejde, en stor TAK til alle trænere og udvalgsmedlemmer, for jeres 
store arbejde og arrangement i klubben, det er fedt at i gider- for uden Jer 
ingen klub 

  

        


